

## Formal And Informal Contracts

A contract is a legally binding agreement between two or more individuals. There are broadly two types of contracts, formal and informal. A formal contract is a written contract that contain several elements, including: An offer made by one party to another party in exchange for goods or services Acceptance of the offer by the other person Consideration, which is something of value to be provided by both parties either in the form of goods, services or money Parties have to have legal rights to contract Parties have the capacity to enter into the contract

### العقود الرسمية وغير الرسمية

العقد هو اتفاق ملزم قانوناً بين شخصين أو أكثر. هناك نوعان من العقود ، الرسمية وغير الرسمية. العقد الرسمي هو عقد مكتوب يحتوي على عدة عناصر ، بما في ذلك: عرض مقدم من طرف لطرف آخر مقابل سلع أو خدمات قبول العرض من قبل الشخص الآخر المقابل ، وهو شيء ذو قيمة يقدمه الطرفان. سواء في شكل سلع أو خدمات أو أموال يجب أن يكون للأطراف حقوق قانونية لأن الأطراف المتعاقدة لديها القدرة على إبرام العقد

The intention of forming a legally binding agreement An informal contract is a verbal contract. It is a contract that only works if the other party can be trusted to perform their contractual duties. The difference between a formal and informal contract is with its enforceability in the court. A written contract provides more certainty for both parties than a verbal contract, because it clearly sets out the details of the agreement. If a party does not fulfill their contractual obligations, then the other party may seek an order from the court to enforce the written agreement. However, where a verbal agreement is not fulfilled, then it may be difficult to enforce the agreement without any written proof of its terms

النية في تكوين اتفاقية ملزمة قانوناً العقد غير رسمي هو عقد شفهي. إنه عقد يعمل فقط إذا كان من الممكن الوثوق بالطرف الآخر لأداء واجباته التعاقدية. الفرق بين العقد الرسمي وغير الرسمي هو في قابليته للتنفيذ في المحكمة. يوفر العقد المكتوب اليقين للطرفين أكثر من العقد

الشفهي ، لأنه يحدد بوضوح تفاصيل الاتفاقية. إذا لم يفي أحد الطرفين بالتزاماته التعاقدية ، فيجوز للطرف الآخر طلب أمر من المحكمة لإنفاذ الاتفاقية المكتوبة. ومع ذلك ، في حالة عدم تنفيذ اتفاق شفهي ، فقد يكون من الصعب تنفيذ الاتفاقية دون أي دليل مكتوب على شروطها

The distinct difference between a formal contract and an informal contract is its enforceability in a court. An enforceable contract is one that contains certain elements, like offer, acceptance, and consideration, and is in written form. An informal contract does not contain the same elements and can be oral.

الفرق الواضح بين العقد الرسمي والعقد غير الرسمي هو قابليته للتنفيذ في المحكمة. العقد القابل للتنفيذ هو العقد الذي يحتوي على عناصر معينة ، مثل العرض والقبول والمقابل ، ويكون في شكل مكتوب. لا يحتوي العقد غير الرسمي على نفس العناصر ويمكن أن يكون شفهيًا.

A formal contract is a contract where the parties have signed under seal, while an informal contract is one not under seal. A seal can be any impression made upon the document by the parties to the contract. This was traditionally done in wax stating the intentions of the parties to be bound by the contract.

العقد الرسمي هو عقد وقع فيه الطرفان بموجب ختم ، بينما العقد غير الرسمي هو عقد غير مختوم. يمكن أن يكون الختم أي انطباع على المستند من قبل أطراف العقد. كان هذا يتم تقليدياً في الشمع مع ذكر نوايا الأطراف في الالتزام بالعقد